
 
 
 
 
  REPUBLIKA HRVATSKA 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR VOJAK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/23-01/32 
URBROJ:  2170-1-03-00-23-10 
Rijeka,  15. lipnja 2023. 

 
 

ZAPISNIK  
SA 3. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
 

3. sjednica VMO Vojak održana je 21. lipnja 2023. (srijeda) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 

 Sjednici su bili nazočni: 
- Saša Ostojić, predsjednik VMO 
- Ružica Ažman, zamjenica predsjednika VMO 
- Marino Mataija, član VMO 
- Artur Moraal, član VMO 
- Nela Valerjev Ogurlić, članica VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 
 
Zapisnici sa 1. i 2. sjednice usvojeni su jednoglasno. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Programske aktivnosti Vijeća MO Vojak za 2024. godinu- prijedlozi programa 
2. Dopisi službi i  građana  
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno  

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
AD 1 

Sukladno uputama za prijavu programskih aktivnosti Vijeća mjesnih odbora za 2024. 
godinu, Vijeće na raspolaganju ima 2.655,00€ za realizaciju programskih aktivnosti na 
pozicijama Upravnog Odjela za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu 
samoupravu, a dodatna sredstva mogu se tražiti za programske aktivnosti iz domene 
ekologije, kulture, najljepših okućnica, balkona i prozora te sporta i rekreacije. Dodatna 
sredstva mogu se prikupiti putem donacija iz drugih izvora, a poticajne donacije iz 
proračuna Grada Rijeke mogu biti u visini ostvarenih donacija iz drugih izvora do najviše 
660,00€ godišnje po mjesnom odboru za sve prijavljene programe.  

  



 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Nakon dulje rasprave predloženo je 

da Vijeće u 2024. godini održi 5 programskih aktivnosti: Dan žena, Dan MO, Doček 
Sv. Nikole, Pričamo o Vojaku i Čisti Vojak. Detalji oko programskih aktivnosti i 
proračunske tablice definirati će se na idućoj sjednici u srpnju. 

 
 
AD 2 
AD 2.1. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu Rijeka plusa vezano za 

prijedlog građana da se ispred garaže u Mihanovićevoj ulici kod kućnog broja 42 iscrta znak 
zabrane parkiranja vozila. Rijeka plus zahtjev ne smatra opravdanim te predlaže da se na 
predmetnoj lokaciji postavi prometni znak za zabranu parkiranja i zaustavljanja. Za postavu 
prometnog znaka Vijeće bi moralo osigurati sredstva za izradu prometnog elaborata i 
realizaciju istog.  

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
 

AD 2.2. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu KD ViK vezano za prijavu 

oštećenja poklopca šahte u Marohnićevoj ulici kod kućnog broja 14. Poklopac šahte je 
saniran. 

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
AD 2.3. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu zaprimljenom od strane 

Odsjeka zajedničke komunalne djelatnosti vezano za prijedlog Vijeća da se na parkiralištu 
u ulici Drage Šćitara južno od kućnih brojeva 13,15,17 uklone dva osušena stabla te da se 
u Mihanovićevoj ulici u blizini pošte orežu krošnje koprivića kako bi se povećala efikasnost 
rasvjetnih tijela. Odsjek zajedničke komunalne djelatnosti prijedloge smatra opravdanim te 
su izdani nalozi za uklanjanje i orezivanje stabala. 

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
AD 2.4. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu Rijeka plusa vezanom za 

ostatak sredstava i prijelazne radove za 2022./2023. godinu. Nakon obilaska terena Vijeća 
s nadležnim referentima  predloženo je da se iz preostalih sredstava postavi jedno cestovno 
ogledalo u ulici Drage Šćitara te da se izradi i realizira elaborat obilježavanja pješačkog 
prijelaza u crvenoj boji od termoplastičnog materijala u ulici Slavka Krautzeka kod sportskog 
igrališta (bivše Vojno igralište). 

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Nakon rasprave jednoglasno je 
podržan prijedlog Rijeka plusa. 

 

 
 



AD 2.5. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu građana koji traži da se u 

blizini nebodera na adresi Nike Katunara 4 saniraju klupe za sjedenje, ofarba postojeći 
rukohvat, postavi dodatni rukohvat te saniraju stepenice na prilazu zgradi.  

   
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Obzirom da je Vijeće MO Vojak već 
poslalo prijedloge Malih komunalnih radova za 2024. godinu na obradu Odsjeku za 
komunalni sustav i promet prijedlozi će se razmatrati za 2025. godinu. 

 
 
 
AD 3 
 Nije bilo prijedloga. 

 
 
AD 4 
 Nije bilo prijedloga. 
 
 
Sjednica je završila u 20 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 3 (tri) stranice. 
 
 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednik Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                         Saša Ostojić 


